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همراه با تحلیل خبر

با حضور ویدئوکنفرانسی معاون رئیس جمهور و با مشارکت بنیاد مسکن

3500 واحد مسکونی ویژه اقشار نیازمند 

در استان فارس به بهره برداری رسید

امام جمعه بندرعباس:
فعالان رسانه باید مصونیت داشته باشند

سید محمد موسوی مؤسس پیک شفا و مدعی درمان قطعی کرونا با 
روش های ابداعی اصطلاحاً طب سنتی، به دنبال ابتلا به کرونا درگذشت!
با  قطعی کرونا  دنبال درگذشت مؤسس پیک شفا و مدعی درمان  به 
روش های ابداعی اصطلاحاً طب سنتی در اثر کرونا، رئیس مرکز روابط 
عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت، گفت: مسیر کار علمی در طب 
بیراهه  مدارک،  و  به شواهد  ابتنا  بدون  ادعا  و  داعیه  و  است  مشخص 

است.
دکتر  بهداشت،  وزارت  تلگرامی  کانال  اعلام  بنابر  ایسنا،  گزارش  به 

کیانوش جهانپور در صفحه توئیترش نوشت:
با  قطعی کرونا  سید محمد موسوی مؤسس پیک شفا و مدعی درمان 
روش های ابداعی اصطلاحاً طب سنتی، به دنبال ابتلا به کرونا درگذشت!
خداوند وی را مورد رحمت و مغفرت خود قرار دهد و از سر تقصیرات 
همه ما بگذرد.مسیر کار علمی در طب مشخص است و داعیه و ادعا 

بدون ابتنا به شواهد و مدارک، بیراهه است.
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کاخ گلستان از کاشی های 
سیاه و سفید تا قصه 

هزار و یک شب
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با حضور ویدئوکنفرانسی رئیس جمهور؛

فاز نخست راه آهن اقلید به یزد 

افتتاح شد
 استاندار فارس: ۶۰۰۰ میلیارد تومان هزینه 

احداث راه آهن اقلید به یزد شده است

وزیر ارتباطات:
تصویب طرح صیانت از کاربران نظام 

حکمرانی فضای حقیقی را تضعیف می کند
خروجی های طرح صیانت، بالا رفتن هزینه 

اینترنت و تمایل به اینترنت ماهواره ای است

معاون وزیر کشور: 

مدیران کم کار به دستگاه قضا

 معرفی می شوند

واکنش جهانپور به درگذشت
 مدعی درمان کرونا

وزیر ارتباطات درباره طرح صیانت از حقوق کاربران در فضای مجازی 
گفت: آخرین پیش نویس منتشر شده، نه تنها نظامی را برای حکمرانی 
سایبری کشور ایجاد نمی کند، بلکه نظام حکمرانی فضای حقیقی کشور 

را هم تضعیف خواهد کرد.
به گزارش ایسنا، محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری 
کرده  اظهار  شده  منتشر  تلگرامی،  کانال  در  که  مطلبی  در  اطلاعات 
است: چون سؤالات مکرری درباره مصوبه اخیر مجلس شورای اسلامی 
از بنده پرسیده شد، این توضیحات را برای استحضار شما عزیزان منتشر 

می کنم.
در مجلس برای فضای مجازی چه قانونی به تصویب رسید؟

اساسی،  قانون   ۸۵ اصل  اساس  بر  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
»ضرورت« طرح صیانت از حقوق کاربران و حمایت از خدمات پایه 
شبکه ملی اطلاعات را تأیید و حق تصمیم گیری خود برای قانون گذاری 

را به یک کمیسیون تفویض کردند.
تصمیم این کمیسیون برای فضای مجازی چیست؟

این کمیسیون هم اکنون تشکیل نشده و مصوبه ای هم نداشته است؛ اما 
یک یا چند پیش نویس تاکنون از طرح پیشنهادی منتشر شده است که 
هنوز تبدیل به تصویب نامه نهایی نشده است؛ بنابراین همچنان پنجره ای 

برای اعمال تغییرات در مصوبه مجلس باز است.
آیا پرداختن به حکمرانی سایبری ضروری است؟ آیا این پیش نویس 
باعث ایجاد چارچوب های مناسبی برای اعمال حکمرانی سایبری خواهد 
شد؟ آیا از خدمات بومی حمایت مؤثری صورت خواهد گرفت؟ آیا از 
حقوق مردم صیانت خواهد شد؟ آیا شبکه های اجتماعی فیلتر خواهند 

شد؟
هر چند پرداختن به حکمرانی سایبری ضروری است و در جامعه در 

مناسب  و  دقیق  چارچوب های  و  قوانین  وضع  مجازی،  رشد  حال 
می تواند باعث رشد اقتصاد دیجیتال و بهبود رضایت عمومی شود، اما 
از دیدگاه بنده: آخرین پیش نویس منتشر شده، نه تنها نظامی را برای 
فضای  حکمرانی  نظام  بلکه  نمی کند،  ایجاد  کشور  سایبری  حکمرانی 
اختیارات دولت و شخص  حقیقی کشور را هم تضعیف خواهد کرد. 
بالاتری  قدرت  که  شده  واگذار  فراقوه ای  به کمیسیونی  رئیس جمهور 
امکان  حتی  نیست.  هم  رئیس جمهور  با  آن  ریاست  و  دارد  دولت  از 
شده  ضایع  هم  حوزه  این  در  عملکردها  بر  مجلس  نمایندگان  نظارت 
امنیت  عالی  مثل شورای  مهم سیاستگذار کشور  بسیار  نهادهای  است. 
ملی، همواره با ریاست رئیس جمهور شکل گرفته است. پس در صورت 
تصویب این پیش نویس، حتماً با بی نظمی بیشتری در حکمرانی کشور 

مواجه خواهیم بود.
بسیاری از صاحبان کسب و کارها و حتی پیام رسان های بومی، مخالفت 
خود با این پیش نویس را اعلام کرده اند. پس به طور مشخص حمایت 
مؤثری از کسب و کارها هم در میان نیست. البته با توجه به تحریم های 
گسترده اعمال شده بر کاربران ایرانی از سمت شرکت های آمریکایی، 
است  یک ضرورت  هم  حاکمیت  سوی  از  بومی  خدمات  از  حمایت 
را  آنها  تعریف کنیم که حمایت شونده هم  اما مگر می شود حمایتی 

مخرب بداند؟
بیان  شفاف  را  نظرشان  مدت  این  در  مردم  اکثر  مردم،  حقوق  اما  و 
کرده اند. به نظر نمی رسد در کوتاه مدت چند ماهه شبکه های اجتماعی 
ترکیب  و  پیش نویس  این  در  شده  پیش بینی  مکانیزم  اما  شوند  فیلتر 
اعمال  احتمال  آن  در  شده  تعریف  کارگروه های  و  کمیسیون ها 
محدودیت گسترده بر پهنای باند پیام رسان ها و حتی اعمال فیلتر را به 
شدت افزایش داده است. بالا رفتن هزینه اینترنت هم از خروجی های 
افزایش تمایل کاربران  نباید  البته در کنار آن  این طرح است.  دیگر 

ایرانی به سمت اینترنت های ماهواره ای را هم نادیده گرفت.
چه باید کرد؟

صبر کنیم تا دولت سیزدهم مستقر شود، در گذر کوتاه تغییر دولت ها، 
دهید در  اجازه  نیست.  نزدیک  ثواب  به  مهمی  تصویب چنین مصوبه 
فضای کارشناسی و با توجه »واقعی« به حقوق مردم، لایحه و یا طرح 
در صحن علنی مجلس مطرح و قانونی قابل اجرا برای فضای مجازی 

تصویب شود.

وزیر ارتباطات:

خروجی های طرح صیانت، بالا رفتن هزینه اینترنت و تمایل به اینترنت ماهواره ای است

امام جمعه بندرعباس:

امام جمعه بندرعباس گفت:  مصونیت هایی که باید صاحبان رسانه داشته 
باشند باید به عنوان بخشی از لازمه فعالیت در این عرصه بایستی برای 
آنها تأمین باشد و در غیر این صورت نمی توانند مأموریت و نقش خود 

را ایفا کنند.
به گزارش ایلنا از بندرعباس، حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده 
انجمن  اعضا  از  با جمعی  دیدار  استان هرمزگان در  نماینده ولی فقیه در 
صنفی روزنامه نگاران استان با اشاره به ضرورت ارتباط بیشتر با رسانه ها 
که  همانطوری  داریم،  اعتقاد  رسانه ها  با  هم افزایی  و  تأثیر  به  ما  گفت: 
پژواک  باید  و  مردمند  زبان  رسانه ها  همچون  جماعات  و  جمعه  امامان 

صدای مردم باشند.
امام جمعه بندرعباس با اشاره به شرایط حاکم بر جامعه و شیوع کرونا، 
افزود: ما محکوم به زندگی و فعالیت در همین شرایط هستیم و باید خود 
را با شرایط تطبیق دهیم، من نیز معتقد به تقویت ارتباط با رسانه ها هستم 
انتقادپذیری در این مسیر گام  انتظار دارم مدیران نیز با سعه صدر و  و 

بردارند. عزلت رسانه ها و بستن راه ارتباط با مردم به صلاح نیست.
عبادی زاده با تأکید بر اینکه تحدید رسانه ها به زیان کشور است تصریح 
کرد: مدیران نباید تصور کنند انتقاد از آنان دشمنی است. باید این رویه 

اصلاح شود. 
وی ادامه داد: مسئولان باید به صحه صدر و صبوری برسند و فکر نکنند 
رسانه با آن مشکل دارد، این مشکل را که به لحاظ فرهنگی در مدیریت 

فرهنگی کشور وجود دارد بایستی حل کنیم.
وی اضافه کرد: عزلتی که برای رسانه از طرف مسئولان ایجاد می شود 
نگران کننده است و اگر اجازه ندهند رسانه ها نقش آفرینی کنند مسائل 
بحران  به  تبدیل  که  می شود  آشکار  زمانی  و  می ماند  پنهان  مشکل ها  و 

اجتماعی شده اند.
در  رسانه ها  دل نگرانی  کرد:  خاطرنشان  هرمزگان  در  ولی فقیه  نماینده 
حوزه مطالبه گری و شفافیت دارای اهمیت بسیاری است که اگر این ۲ 
حوزه را با حضور رسانه ها در استان تقویت نکنیم تأثیر منفی آن را بر 
لایه های پنهان جامعه وارد می شود و باز هم یک روز این زخم سر باز 

می کند که جمع کردن آن برای همه سخت می شود.
امام جمعه بندرعباس گفت:  مصونیت هایی که باید صاحبان رسانه داشته 
باشند باید به عنوان بخشی از لازمه فعالیت در این عرصه بایستی برای 
آنها تأمین باشد و در غیر این صورت نمی توانند مأموریت و نقش خود 

را ایفا کنند.
فعالان رسانه چرا  حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده خاطرنشان کرد:  

باید دلهره و استرس داشته و به جای اینکه به کارهایشان بپردازند نگران 
و  خود  برای  پیامدهایی  چه  فردا  حرف  این  که  باشند  زدن شان  حرف 

مجموعه شان خواهد داشت.
وی افزود: همچنین نیاز به هم افزایی ظرفیت در حوزه رسانه فرهنگ، هنر، 
صاحبان و ارباب جراید وجود دارد که این را بایستی خود اهالی رسانه 
ایجاد کنند و به گونه ای نشود که تلاش یکدیگر را خنثی کنند و یا اینکه 

فعالیت هایشان به صورت جزیره ای شود.
وی عنوان کرد: جلوی هر ندایی که احساس شد هماهنگی و انسجام حوزه 
رسانه را هدف گرفته است را بگیرید و زمانی که وحدت رویه و نظر بین 

اهالی رسانه وجود داشته باشد رسانه تقویت خواهد شد.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان افزود: اگر بخشی از دل مشغولی اهالی رسانه 
مربوط به امور داخلی خودشان باشد و بیرون از مجموعه هم هزار و یک 
دل مشغولی دارند و اگر یک دل مشغولی دیگری در بین شان بوجود آید 

می تواند آسیب بزند.
حمایت از رسانه ها باید به مرحله عمل برسد 

نماینده ولی فقیه در هرمزگان به سهم رسانه ها از ایفای مسئولیت اجتماعی 
صنایع هم اشاره کرد و گفت: این مسئله از مسائل مهم است و بارها از 
صنایع  اجتماعی  مسئولیت  سهم  از  چیزی  که  پرسیده ام  ارشاد  مدیرکل 
غرب بندرعباس به اهالی رسانه رسیده است یا خیر و هنوز نتوانستم آمار 

دقیقی بدست بیاورم.
و  اتکا  خود  هرمزگان  در  رسانه  حوزه  داد:  ادامه  بندرعباس  جمعه  امام 
خودگردان است که اگر از آن ها حمایت نشود نمی توانند دوام بیاورند، 
باید درخصوص حمایت از رسانه ها موضوع را پیگیری کنیم تا به راه حل 
مؤثر برسیم زیرا گفت و گو برای گفت و گو بی نتیجه است و می خواهم 

این گفت و گوها به اقدام منتهی شود.

روند  با  رابطه  در  جهان،  و  ایران  جمعیت  تحولات  پژوهشگر  یک 
کاهشی میزان تولد در سال های گذشته توضیحاتی داد.

و  ایران  جمعیت  تحولات  پژوهشگر  قاسمی  صالح  تابناک،  گزارش  به 
جهان و جمعیت شناس در رابطه با کاهش میزان تولد در سه سال گذشته 
اظهار کرد: ما از ۲ میلیون و دویست هزار تولد دهه ۶۰ تا سال ۹۴ روند 
کاهشی را کاملًا داشته ایم؛ به طوری که در این سال، ۱ میلیون و پانصد و 
هفتاد هزار تولد داشته ایم، اما از سال ۹۴ به بعد سیر کاهش تولدها شیب 

بسیار تندی داشته که سقوط گونه بوده است.
وی بیان کرد: در سال ۹۵، شاهد کاهش ۴۲ هزار تولد بوده ایم و سال بعد، 
یعنی سال ۹۶، کاهش ۴۱ هزار تولد داشته ایم و در سال ۹۷، ۱۲۱ هزار تولد 
را از دست داده ایم و رقم کاهش تولد در سال ۹۸ نیز به ۱۷۰ هزار تولد 
رسید که کاهش عجیبی است تا جایی که فقط در یک سال، شاهد این 
سیر نزولی بوده ایم و سال ۹۹، دوباره بیش از ۱۰۰ هزار تولد را از دست 

داده ایم و به عدد ۱ میلیون و نود هزار رسیدیم.
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تحلیل این خبر  را در صفحه دو  بخوانید


